
 

 

Protokół Nr  XXIV/2020 

z sesji Rady Gminy Wolanów z dnia 27 sierpnia 2020 roku 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy Wolanów Jacek Murawski o godz. 13.30 otworzył 

XXIV/2020 sesję Rady Gminy Wolanów. Powitał Panią Wójt, Panią Sekretarz,  Skarbnika Gminy, 

oraz Państwa Radnych i Sołtysów przybyłych na sesję. Następnie zgodnie z listą obecności 

poinformował, że w sesji uczestniczy 11 radnych, 4 radnych nieobecnych (Jolanta Gutkowska, 

Barbara Pucuła, Ewa Stanik, Andrzej Szatan), co stanowi kworum niezbędne do prowadzenia obrad 

oraz podejmowania prawomocnych uchwał (lista obecności w załączeniu).  

Następnie Przewodniczący Rady Gminy odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu  obrad z poprzedniej sesji.   

4. Informacje Komisji o ich pracach między sesjami Rady.  

5. Sprawozdanie Wójta z pracy w okresie między sesjami.  

6. Wnioski i zapytania radnych. 

7. Informacja Wójta z realizacji uchwał Rady. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Gminy Wolanów. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług 

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których 

zamieszkują mieszkańcy i zagospodarowania tych odpadów,  w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie dopłaty do taryfy w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę 

i zbiorowego odprowadzania ścieków. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Wolanów 

w roku szkolnym 2020/2021.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale Nr XXXVII/207/2017 Rady 

Gminy Wolanów z dnia 28 grudnia 2017r w sprawie: przyjęcia „Wieloletniego Programu 

Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy Wolanów na  lata 2018- 2022”. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę części 

nieruchomości zabudowanej położonej w miejscowości Mniszek jej dotychczasowemu 

Dzierżawcy. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Wolanów na lata 2020 – 2026. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2020 rok. 

16. Wolne wnioski i informacje.  

17. Zamknięcie obrad. 

Do proponowanego porządku obrad nie zgłoszono uwag ani zastrzeżeń. 

 Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski poddał pod głosowanie porządek obrad z 

W głosowaniu jawnym porządek obrad został przyjęty jednogłośnie przez Radę Gminy Wolanów 

przy 11 głosach „za”. 

  

Ad. 3 

Do protokołu z poprzedniej sesji nie zgłoszono uwag. 

W głosowaniu jawnym przy 11 głosach „za” protokół Nr XXIII/2020 z sesji Rady Gminy 

Wolanów z dnia 27 lipca 2020 roku został przyjęty przez Radę Gminy Wolanów. 

 

Ad. 4 



  

   

 
 

Przewodniczący Komisji Pan Czesław Gac poinformował, że członkowie Komisji Rozwoju 

Gospodarczego Budżetu i Finansów spotkali się na wspólnym posiedzeniu z Komisją Rolnictwa 

Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego w dniu 24 sierpnia. Zajmowano się omawianiem i 

opiniowaniem projektów uchwał przygotowanych na dzisiejszą sesję Rady Gminy, które zostały 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowane przez członków Komisji.  

 Pani Diana Gibała - Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej poinformowała, że w dniu 24 

sierpnia Komisja Oświaty Kultury Sportu i Zdrowia oraz Komisja Rewizyjna odbyły wspólne 

posiedzenie, na którym opiniowano materiały przygotowane na sesję. Członkowie Komisji odnieśli 

się do wszystkich projektów pozytywnie jednogłośnie.    

   

Ad. 5 

Wójt Gminy Wolanów Pani Ewa Markowska – Bzducha przedstawiła sprawozdanie z pracy w 

okresie między sesjami, informując: 

„Od ostatniej sesji w dniu 27 lipca 2020 r. wiele uwagi poświęciliśmy sprawom dowozu dzieci do 

szkół, najkorzystniejszą ofertę przedstawił Pan Walkiewicz Janusz i on będzie realizował zarówno 

przewóz do wszystkich szkół, do przedszkola, jak również przewóz dzieci niepełnosprawnych do 

szkół na terenie Radomia. Poszukując rozwiązania wspierającego jednocześnie transport publiczny 

wprowadziliśmy bilety miesięczne i obecnie gmina kupuje bilety dla 752 dzieci, cena bilet 

miesięcznego 34 zł. Nowością jest że każda osoba chcąca skorzystać z tego transportu będzie mogła 

wsiąść do autobusu zakupując bilet. Za wyjątkiem transportu dzieci niepełnosprawnych, w którym 

nie ma takiej możliwości. Mamy nadzieję, że rok szkolny rozpocznie się we wrześniu i z pomocą 

Bożą potoczy się bezpiecznie. W tym roku obowiązuje już przez cały rok wprowadzony w ub. roku 

sposób liczenia zwrotów dla rodziców dzieci niepełnosprawnych, którzy sami dowożą dzieci do 

szkół. Koszty są obecnie liczone na podstawie średnich cen paliwa ze stacji paliw funkcjonujących 

na terenie gminy. 

Wiele uwagi poświęciliśmy pracom prowadzonym w szkołach – w Bieniędzicach i w Sławnie, bo w 

obu mamy duże inwestycje o wartości ponad 300tys. zł. Inwestycje przebiegają bez zakłóceń. W 

obu przypadkach czas zakończenia to 18 września, jednak dyrektorzy placówek zadeklarowali 

możliwość rozpoczęcia zajęć z 1 września. Szczególnie, że jest wskazanie do organizowania zajęć 

na powietrzu dopóki to będzie możliwe i nie wiadomo czy rozpoczęcie roku nie zostanie 

przesunięte, bo są rekomendacje do przesunięcia o dwa tygodnie.  

Dobiegają końca remonty bieżące na drogach, jeszcze tylko uzupełnienie poboczy wzdłuż drogi 

Garno-Młodocin i inne drobne prace. Dobiegły końca prace na placu przy szkole w Sławnie. 

Ogłosiliśmy przetarg na utwardzenie drogi destruktem w Strzałkowie i na przebudowę drogi w 

Zabłociu. Firma Zyko poprawiła drogę Michałów-Kolonia Wawrzyszów oraz wykonała drobne 

prace uzupełnienie ubytków na destrukcie w kierunku Bieniędzic. Trwa koszenie poboczy wzdłuż 

dróg. Przypominam że tak jak zawsze kosimy pobocza wzdłuż dróg utwardzonych, ale jeśli gdzieś 

jest jakaś wyjątkowa sytuacja to proszę zgłaszać, ale też zachęcać mieszkańców do koszenia obok 

własnych domów.  

Obecnie trwają intensywne prace nad realizacją projektów zgłoszonych w ramach MIAS, gdyż w 

tym roku jest wyjątkowo krótki termin ich rozliczenia do końca września (remont budynku remizy 

w Jarosławicach, budowa altan w Chruślicach, Franciszkowie oraz Kowali Duszocina). 

Jednocześnie trwają prace na placach zabaw. I tu mam apel do Państwa Sołtysów, aby w każdym 

sołectwie 20% funduszu sołeckiego przeznaczyć na utrzymanie terenów sołeckich tj. placów zabaw 



itp., bo stale są problemy z tym kto ma te tereny kosić, więc przeznaczając środki urząd zrobi 

zapytanie i zlecimy utrzymywanie placów, bo inaczej stale będą z tym problemy. Wtedy sołectwo, 

które nie przeznaczy środków na ten cel, samo będzie utrzymywało porządek i koszenie. 

Projektant oddał wreszcie projekt wraz pozwoleniem na budowę GOK w Wolanowie – będzie to 

obiekt nowoczesny w sensie ogrzewany pompą ciepła, zasilany z baterii fotowoltaicznych, 

spełniający normy termomodernizacji, które wejdą w życie w 2021 r. Koszt całości prac wraz z 

utwardzeniem terenu, miejscami parkingowymi i szambem 2 430 tys. zł. Mamy nadzieję, że cena 

ofertowa spadnie przynajmniej do poziomu 80% ceny kosztorysowej. Chcemy oprzeć tę inwestycję 

na budżetach 3 lat, żeby była łatwiejsza do udźwignięcia. Toteż na dzisiejszej sesji wprowadzamy 

do WPF kwoty na kolejne lata, jest to niezbędne do podpisania umowy z wykonawcą. Przetarg 

zostanie ogłoszony w najbliższych dniach. 

Dużo energii niezmiennie nas kosztuje sprawa wody i ścieków. Nadal nie rozstrzygnęła się kwestia 

sporu z Gminą Wieniawa co do ścieków ponad limit za miesiąc czerwiec. Również nadal 

prowadzimy dyskusję co do cen ścieków, bo jak Państwa wcześniej informowałam Zakład 

Gospodarki Komunalnej w Wieniawie przysłał nam nową umowę z ceną za ścieki na poziomie 9,71 

zł/m3. Co oznacza wzrost o ponad 100% w stosunku do obecnej ceny ścieków. Nie zgodziliśmy się 

z kalkulacją przyjętą przez Zakład i czekamy na inną propozycję. Nadal jej nie ma. Powyższe 

oznacza, że niebawem czeka nas podwyżka ceny ścieków dla mieszkańców naszej gminy. Na dziś 

tzn według taryfy, która zatwierdziły nam wody polskie , a która dziś wchodzi w życie do każdego 

m3 ścieków gmina Wolanów dopłaca mieszkańcom 16 zł. Mieszkaniec płaci 6 zł, a gmina 16 zł. 

Także Szanowni Państwo każdy kto oszukuje na wodzie i ściekach oszukuje nas wszystkich i 

zabiera pieniądze, które mogłyby być przeznaczone na drogi czy na szkoły i powinien być 

napiętnowany. Dlatego bardzo proszę o upominanie się wzajemnie oraz zgłaszanie takich sytuacji 

do gminy. Jeśli mieszkaniec zgłosi się sam nie będzie kary. Jeśli zostanie przyłapany podczas 

kontroli to nie będzie litości 10 tys. kary grozi za bezumowne korzystanie z kanalizacji a 5 tys zł z 

wody. W związku z wejściem w życie taryfy na wodę, dziś będziemy również zmieniać poziom 

dopłat dla poszczególnych grup taryfowych. Wody Polskie zmusiły nas do wyodrębnienia 4 grup 

odbiorców wody ze względu na różne koszty dla każdej grupy. Są to: I grupa - gospodarstwa 

domowe zasilane z ujęcia gminnego, II grupa - podmioty gospodarcze wykorzystujące wodę do 

celów komercyjnych i podmioty użyteczności publicznej, III – grupa gospodarstwa domowe dla 

których kupujemy wodę z Radomia, IV – podmioty pobierające wodę na cele pożarowe. Dla każdej 

z grup cena wody jest kalkulowana odrębnie i dopłata w związku z tym jest również ustalana 

odrębnie. Stąd dzisiejsze uchwały. 

Rozstrzygnęliśmy przetarg na samochód dla OSP Strzałków, samochód będzie kosztował 840 tys 

zł. Z czego 660 tys. zł pochodzi z dotacji zewnętrznych. Samochód powinien zostać dostarczony w 

listopadzie b.r. 

Dużo wysiłku wkładamy w kontrolę gospodarki odpadami. Największym zaskoczeniem jest dla nas 

ilość bioodpadów, która jest już blisko 20-krotnie większa od ilości przyjętej do planowania stawki 

opłaty za gospodarowanie odpadami, co oznacza, że powinniśmy zastosować znacznie wyższą 

stawkę dla osób, które chcą oddawać bioodpady mając możliwość ich kompostowania na swojej 

posesji. W rezultacie od nowego roku na pewno czeka nas podwyższenie ceny za bioodpady. 

Trzeba więc zachęcać mieszkańców do składania deklaracji o kompostowaniu bioodpadów. Na 

chwilę obecną nadal jest ich niewiele. Problemem jest wielkość zaległości z tytułu opłaty 

śmieciowej. Obecnie przygotowujemy się do ogłoszenia przetargu na gospodarkę odpadami w 

kolejnych latach. Będziemy próbować zrobić przetarg na 3 lata, jak nie wyjdzie po naszej myśli to 

na 2 lata lub rok. 



Zła wiadomość jest taka że od początku roku dochody z PiT spadły w stosunku do ub. roku o 150 

tys. zł, a do końca czerwca zrealizowano zaledwie 34% planu. Dobra wiadomość jest taka, że 

złożyliśmy wniosek o tarczę, są to środki z góry przydzielone i dla naszej gminy przydzielono 500 

tys. zł. Pieniądze fizycznie mają wpłynąć do końca września. Bardzo dobra wiadomość jest taka, że 

otrzymaliśmy kolejne środki o które aplikowaliśmy w kwocie 80 tys. zł na wyposażenie 

nowowybudowanych obiektów, a konkretnie wniosek ten złożyła szkoła w Sławnie, pracownie 

zostały wyposażone w związku z budową, więc środki te zasilą budżet edukacji i nie muszą już być 

przeznaczone na pracownie. Otrzymaliśmy również informacją od wojewody o zwrocie z tytułu 

realizacji funduszu sołeckiego w kwocie 109 tys. zł, w tym 22 tys. jako dochody majątkowe, a 

reszta bieżące. Te majątkowe w dzisiejszej uchwale przeznaczamy na zwiększenie dotacji na 

przydomowe oczyszczalnie ścieków, które cieszą się wzięciem. I na obecną chwilę mamy już 

więcej wniosków niż zarezerwowanych środków. A środki bieżące przeznaczamy na usługi 

związane z odprowadzaniem ścieków, bo w miesiącu lipcu praktycznie skończyły się pieniądze 

zarezerwowane w budżecie na ten cel. 

Po stronie inwestycji w dzisiejszej uchwale wprowadzamy modernizację świetlicy w Walinach. Bo 

niedawno zakupiony budynek dawnego klubu rolnika nie nadaje się do eksploatacji bez wymiany 

dachu i przebudowy zaplecza sanitarnego. Są chętni aby wynająć część sklepową, ale bez tych prac 

nie da się tam prowadzić żadnej działalności.  

Z miłych obowiązków wójta – w ostatnim czasie udzieliłam trzech ślubów naszym mieszkańcom. 

Z ważnych informacji w dniu 13 września b.r. o godz. 10 tej w kościele w Wolanowie odbędzie się 

msza dożynkowa z podziękowaniem za tegoroczne plony w Gminie Wolanów, zachęcam 

wszystkich Państwa do udziału, jak również do przyniesienia wieńców dożynkowych z 

miejscowości, w których przygotowuje się takie wieńce. Z uwagi epidemię nie robimy imprez, ale 

nie rezygnujemy z części religijnej wydarzenia, zwłaszcza w obliczu epidemii.”  

Ad. 6 

W danym punkcie posiedzenia  nie odnotowano wniosków i zapytań radnych. 

Radny Pan Marcin Ciężkowski za zgodą Przewodniczącego Rady Gminy opuścił sesję o godz. 

14.05.  

 

Ad. 7 

Sekretarz Gminy Pani Małgorzata Szczepaniak przedstawiła informację z realizacji uchwał Rady 

Gminy. Poinformowała, że w  ramach nadzoru prawnego do Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Warszawie Zespół w Radomiu przesłano uchwałę:   

 Nr XXIII/160/2020 w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2020 rok podjęta 

jednogłośnie 12 głosami „za” (uchwała w załączeniu). 

Natomiast do Wojewody Mazowieckiego przesłano uchwałę:  

 Nr XXIII/161/2020 w sprawie rozpatrzenia petycji.  
Uchwały realizowane są na bieżąco i zgodnie z ich założeniami. 

 

Ad.8  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski odczytał projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Wolanów. 

Następnie przystąpiono do głosowania nad ww. projektem uchwały.  

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XXIV/162/2020 w sprawie uchwalenia Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Wolanów została podjęta jednogłośnie 10 

głosami „za” (uchwała w załączeniu). 

 

Ad. 9 



Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy i 

zagospodarowania tych odpadów,  w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Radny Pan Czesław Gac zapytał, jak rozumieć jedno gospodarstwo domowe np. w 

przypadku oddawania opon, jeżeli w jednym domu zadeklarowały się dwie rodziny na odrębnych 

deklaracjach. Czy jest to jedno gospodarstwo domowe dla dwóch rodzin, czy dwa gospodarstwa? W 

odpowiedzi Wójt Gminy poinformowała, że w takim przypadku są to dwa odrębne gospodarstwa 

domowe, jeśli są złożone dwie deklaracje. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały, gdzie w 

głosowaniu jawnym uchwała Nr XXIV/163/2020 w sprawie określenia szczegółowego sposobu i 

zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy i zagospodarowania tych odpadów,  w zamian 

za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi  

została podjęta jednogłośnie 10 głosami „za” (uchwała w załączeniu). 

 

Ad. 10. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski odczytał projekt uchwały w sprawie 

dopłaty do taryfy w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania 

ścieków. 

Radny Pan Marek Małysa zabierając głos powiedział, ze poprzez uchwałę w takim kształcie, 

jaka została przygotowana, nie widzi racjonalnego uzasadnienia, aby gmina dopłacała do 

odprowadzania ścieków w tak dużej wysokości. Dopłata dotyczy tych osób, które korzystają z 

kanalizacji, a tymczasem Ci mieszkańcy są podwójnie premiowani- ponieważ ścieki odprowadzane 

są do kanalizacji i nic więcej nie obchodzi tych mieszkańców- zachowany pełen komfort. Jest to 

tańsze rozwiązanie niż dla tych, którzy mają oczyszczalnie przydomowe, czy zbiorniki 

bezodpływowe. Ponieważ oni muszą opróżniać zbiorniki na własny koszt. Wystarczy porównać 

cenę 1 m
3
 ścieków z szamba do 1 m

3
 ścieków odprowadzonych do kanalizacji. Wychodzi na to, że 

mieszkańcy wywożący nieczystości ciekłe ze zbiorników bezodpływowych ponoszą koszty 

dwukrotnie wyższe, niż Ci którzy są przyłączeni do kanalizacji. WW. projekt uchwały określa ramy 

czasowe i tylko dlatego radny go poprze. Natomiast przy przygotowywaniu następnej taryfy radny 

prosi o przygotowanie jej bez dopłat lub określenia na jakiej zasadzie kalkulacje są sporządzone. 

Wójt Gminy Pani Ewa Markowska – Bzducha poinformowała, że zasadny jest punkt 

odniesienia dotyczący ceny odwozu 1m
3
 ścieków i rzeczywiście należy rozważać ten aspekt pod 

kątem ustalania dopłaty. Taryfa jest liczona na podstawie kosztów – są to elementy mierzalne-  

koszty dzielone przez ilość ścieków zafakturowanych. W dalszej części wypowiedzi Pani Wójt 

zawnioskowała o wykreślenie  zapisu w nawiasach „(gospodarstwa domowe, instytucje publiczno – 

prawne, małe przedsiębiorstwa)” dla grupy 1 dla zbiorowego odprowadzania ścieków. Należy 

pozostawić jedynie zapis w brzmieniu ” wszyscy dostawcy ścieków komunalnych”. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski poprosił o przegłosowanie ww. wniosku. 

W głosowaniu jawnym wniosek o wykreślenie zapisu w nawiasie w § 1 w pkt 2 oraz w §2 w 

pkt 2 „(gospodarstwa domowe, instytucje publiczno – prawne, małe przedsiębiorstwa)” został 

przyjęty jednogłośnie przez Radę Gminy. 

Następnie przystąpiono do głosowania nad ww. projektem uchwały z przegłosowanym  wnioskiem.  

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XXIV/164/2020 w sprawie  dopłaty do taryfy w zakresie 

zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków została podjęta 

jednogłośnie 10 głosami „za” (uchwała w załączeniu). 

 

Ad. 11. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski odczytał projekt uchwały w sprawie 

określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Wolanów w roku szkolnym 2020/2021.  



Następnie przystąpiono do głosowania nad ww. projektem uchwały.  

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XXIV/165/2020 w sprawie określenia średniej ceny jednostki 

paliwa w Gminie Wolanów w roku szkolnym 2020/2021 została podjęta jednogłośnie 10 głosami 

„za” (uchwała w załączeniu). 

 

Ad. 12. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski odczytał projekt uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w uchwale Nr XXXVII/207/2017 Rady Gminy Wolanów z dnia 28 grudnia 

2017r w sprawie: przyjęcia „Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem 

Gminy Wolanów na  lata 2018- 2022”. 

Następnie przystąpiono do głosowania nad ww. projektem uchwały.  

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XXIV/166/2020 w sprawie wprowadzenia zmian w 

uchwale Nr XXXVII/207/2017 Rady Gminy Wolanów z dnia 28 grudnia 2017r w sprawie: 

przyjęcia „Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy Wolanów 

na  lata 2018- 2022” została podjęta jednogłośnie 10 głosami „za” (uchwała w załączeniu). 

 

Ad. 13 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski odczytał projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę części nieruchomości zabudowanej położonej w 

miejscowości Mniszek jej dotychczasowemu Dzierżawcy. 

 

Następnie przystąpiono do głosowania nad ww. projektem uchwały.  

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XXIV/167/2020 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w 

dzierżawę części nieruchomości zabudowanej położonej w miejscowości Mniszek jej 

dotychczasowemu Dzierżawcy została podjęta jednogłośnie 10 głosami „za” (uchwała w 

załączeniu). 

 

Ad. 14 

Skarbnik Gminy Pan Dariusz Gocel odczytał projekt uchwały w sprawie wprowadzenia 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wolanów na lata 2020 – 2026. 

Następnie przystąpiono do głosowania nad ww. projektem uchwały.  

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XXIV/168/2020 w sprawie wprowadzenia zmian w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wolanów na lata 2020 – 2026 została podjęta 

jednogłośnie 10 głosami „za” (uchwała w załączeniu). 

 

Ad. 15 

Skarbnik Gminy Pan Dariusz Gocel odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale 

budżetowej na 2020 rok. 

Następnie przystąpiono do głosowania nad ww. projektem uchwały.  

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XXIV/169/2020 w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 

2020 rok została podjęta jednogłośnie 10 głosami „za” (uchwała w załączeniu). 

 

Ad. 16 

W danym punkcie posiedzenia głos zabrała sekretarz Gminy Pani Małgorzata Szczepaniak 

zapraszając na Narodowe Czytanie, które odbędzie się w dniu 6 września na placu przy Publicznej 

Szkole Podstawowej w Wolanowie. 

Następnie radny Pan Marek Ferens zgłosił propozycję, aby tematem gospodarki wodno-  

ściekowej zajęła  się Komisja Rolnictwa Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski poinformował, że ww. Komisja powinna 

ująć w planie pracy na przyszły rok ww. temat. Nic nie stoi na przeszkodzie, aby jeszcze w tym 

roku członkowie Komisji rozpoczęli prace w temacie gospodarki wodno- ściekowej.  

 



Ad. 17 

Z uwagi na wyczerpany porządek obrad Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski 

podziękował za udział w posiedzeniu, po czym zamknął XXIV/2020 sesję Rady Gminy Wolanów  

o godz. 14.50. 

 

 

 

Protokolantka Przewodniczący Rady Gminy Wolanów 

 

Monika Musiałek      Jacek Murawski 

 

 

 

 


